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Referat frå møte i Samarbeidsutvalet ved Gol skule 7. januar 2021. 
 

  Møte nr.  1-2021    
MØTESTED Teams TID Torsdag 7/1-2021 kl 18.00-19.00 

MØTTE: 
 
 

Frå foreldra: Jørn Magne Forland og Ingunn Håverstad 
Frå elevane: Torjus Bråten-Espe og Ida Marie  Nerheim 
Frå tilsette: Liv Bjørsvik og Reidun Storeli Rese 
Frå skuleeigar: Jan Kattenberg og Morten Lien 

FORFALL  

SENDT TIL Samarbeidsutvalet og Skulen sitt miljøutval 

NESTE MØTE 11. mars kl 18.00 REFERENT   Morten Lien 

 

SAK SAKER Ansvar Frist 

Info Info frå elevane 
Det er gøy på skulen 
Friminutta er bra med masse aktivitet. Elevane gjer mykje forskjellig i timane. 
Nytt skulekjøkken er fint. 
Opplever at elevene har det bra. Flinke til å inkludere. 
Skuleball er diskutert, men ser at det vanskelig å få gjennomført. 
Info frå FAU 
Har hatt eit møte 14 desember. Bra oppmøte 17 stik til stades. 
Har diskutert skuleskyss og retningsliner.  
Det har vore lite møter i coronaperioda. 

 

 



 

 

Tidligare jobba foreldra med hærverk og uro i ungdomsskulen. Det blei jobba 
med samarbeidet mellom føresette og skuleleiinga 
Info frå tilsette 
Det er oppfatninga frå dei tilsette at dei er god aktivitet i friminutta. Elevane tek 
rutinane på strak arm. Det er litt større utfordringar med å halde avstand i 
ungdomsskulen. Strenge reglar i form av at elevane ikkje kan gå på tvers av 
klassane.  
Info frå rektor 
Leiinga er glad for at vi ikkje har hatt smittespredning innanfor skulen. 
Smittevernsrutinane er noko strengare enn nasjonalt pålegg i form av at ein ikkje 
blander vaksne på forskjellige kohortar. Dette vil ein sleppe opp neste veke. 
Info frå skuleeigar 
Budsjettet blei vedtatt utan verken nedskjæringar eller auke. 

1-21 Val av leiar, nestleiar og referent 
Leiar: Jørn Magne Forland 
Nestleiar: Liv Bjørsvik 
Referent: Morten Lien 

 

 

2-21 Møtekalender 
11. mars 
10. mai 
26. august 

 

 

3-21 Evaluering av retningsliner for skuleskyss 
Elevrådet stiller spørsmål om overgangen ved Heslabrua frå Glitreområdet bør 
vurderast på nytt. Dei seier og at elevane krysser rv 52 ved Møllebakken sjølv om 
politikarane har sagt at dei skal gå rundt. 
Det same gjeld vegen frå Skaga til kyrkja. Dei går ikkje Haugstadgutu sjølv om 
dette er ein sikrare veg enn langs Golreppen. 
SU støtter innspelet til oppvekstsjefen om endring i punkt 3c om å endre frå 7. 
klasse til ut grunnskulen. 
Under utbygginga av Skagahøgdi er det viktig å drøfte søndre del av Søre 
Øygardveg. Det bør undersøkjast om dette er ein farlegare vegstrekning no enn 
ved forrige vurdering  og om den kvalifiserer for skuleskyss no. 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
Morten Lien 
Rektor 
 

 

 


